

《单词百科:papilloma是什么意思?papilloma怎么发音?papilloma的解释和用法》

英语单词papilloma是什么意思?papilloma怎么读?papilloma怎么发音?简答网为您整理了papilloma的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



papilloma怎么读

papilloma的读音:[pæp l m]

papilloma的意思

1、n.乳突淋瘤，刺瘤;

papilloma的相关词组

1、choroid papilloma [医]脉络丛乳头状瘤;

papilloma的双语例句

1、Results The inverted papilloma, wall of cavity and invaded mucosa were resected under the nasal endoscope.

结果鼻内窥镜下行鼻腔及鼻窦内翻性乳头状瘤切除、鼻腔外侧壁部分或大部分切除、清除窦内病变粘膜。

2、HPV, the human papilloma virus, is a cause of genital warts and cervical cancer.

人类的乳突淋瘤病毒是导致生殖器和子宫颈瘤的病毒。

3、Excisional biopsy was performed and histopathologic examination reported an inverted papilloma.

在术中发现泪囊及泪管中有一软组织肿瘤。

4、Conclusion: Breast cancer, papilloma, cystic hyperplasia were the main causes of nipple discharge.

结论: 乳头溢液的主要原发病为乳腺癌、乳管内乳头状瘤、乳腺囊性增生症。

5、Objective Laryngeal papilloma is a common laryngeal benign tumor , which recurs easily.

目的喉乳头状瘤是常见的喉部良性肿瘤, 本文探讨喉乳头状瘤的外科治疗方式。

6、Method: 3 patients with extensive or recurrent laryngeal papilloma were treated by laryngostomy and laser surgery.

方法: 为3例病变范围广泛或多次复发的喉乳头状瘤患者行喉造口激光切除术。

7、Objective To explore the anesthesia Methods: Used in the operation of pediatric laryngeal papilloma.

目的探讨儿童喉乳头状瘤手术的麻醉方法。

8、Objective To analyze the results of diagnosis and treatment for intraductal papilloma of breast.

目的探讨乳腺导管内乳头状瘤的诊断和外科治疗。

9、Methods : The mammographic data of 80 cases of intraductal papilloma of breast by pathology were analysed.

方法回顾性分析经手术病理证实80例导管内乳头状瘤的X线表现.

10、Intraductal papilloma. Cineloops show ascluarization.

乳腺导管内乳头状瘤, 电影回放显示其内有血流信号.

11、Many different types of Human Papilloma Virus (HPV) cause warts, which are a common epithelial tumor.

许多不同类型的人乳头瘤病毒 (HPV) 导致疣, 疣是一种常见的上皮肿瘤.

12、Objective To analyses the misdiagnosis reasons of inverted papilloma of the nose and sinuses by CT.

目的探讨鼻腔鼻窦内翻乳头状瘤的CT误诊原因.

13、Conclusion Galactography is a effective method for diagnosing intraductal papilloma of the breast.

结论乳腺导管造影是诊断导管内乳头状瘤的有效方法.

14、Objective : To study the effective therapy of breast intraductal papilloma.

目的: 探讨治疗乳腺导管内乳头状瘤的有效方法.

15、Methods : The mammographic data of 70 cases with intraductal papilloma of breast by pathology were analysed.

方法回顾性分析经手术病理证实之70例乳腺导管内乳头状瘤的X线表现.

16、Puropose: To sum up the experience of diagnosis and treatment of inverted papilloma in upper urinary tract.

目的: 总结上尿路内翻性乳头状瘤的诊治经验.

17、Methods: The axial and coronal CT of 15 patients with inverted papilloma pathologically confirmed were reviewed.

方法: 对15例病理诊断为内翻性乳头状瘤患者鼻腔、副鼻窦轴位和冠状位CT资料进行回顾性分析.

18、Objective Research for the treatment of recurrent inverted papilloma inside paranasal sinus and nasal cavity.

目的探讨复发性鼻腔鼻窦内翻性乳头状瘤治疗.

以上是简答网为您整理的papilloma怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于papi

lloma的用法、papillo

ma的释义、papilloma的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/papilloma>

